

Mox x RentSmart 交易服務費一次性豁免條款及細則

1. 此優惠適用於 2025 年 5 月 2 日至 2026 年 4 月 30 日，包括首尾兩日。
2. 此優惠只適用於合資格 Mox 信用卡用戶並同時為 RentSmart 註冊用戶。如要登記成為 RentSmart 註冊用戶，可於 RentSmart 手機應用程式進行登記。
3. 此優惠只適用於透過 RentSmart 手機應用程式進行首次以 Mox 信用卡進行的交易。
4. 須於登記 RentSmart 賬戶時輸入指定邀請碼（MOXRENT），方可享此優惠。如登記時沒有輸入邀請碼將無法再次領取優惠，恕不補發。
5. Mox Credit 用戶於 RentSmart 進行交易可免一次性 1.5% 交易服務費，最高可達交易總額為 HK\$20,000（等值為 HK\$300 服務費）。用戶須自行承擔交易金額超過 HK\$20,000 而產生的任何服務費。
6. 每位用戶於推廣期內只可享優惠一次。
7. 優惠不可兌換現金、禮券/現金券或其他貨品/服務，亦不可與任何其他推廣優惠同時使用。
8. 此優惠由 RentSmart 供應，其使用受 RentSmart 發出的條款及細則約束。Mox 不是任何優惠碼的提供方。Mox 的免責聲明適用於本推廣的優惠碼。
9. MOX 及 RentSmart 保留隨時更改或取消優惠及/或修改或修訂此等條款及細則之權利，而不會作任何事先通知。如有任何爭議，MOX 及 RentSmart 所作的決定為最終及不可推翻。

借定唔借？還得到先好借？

Mox x RentSmart One-off 1.5% Service Fee Waiver Terms and Conditions

1. This promotion runs from 2 May 2025 to 30 April 2026, both dates inclusive.
2. This Promotion only applies to eligible Mox Credit users who are registered as RentSmart users. To become a RentSmart registered user, you need to complete your registration through the RentSmart mobile app.
3. This Promotion Offers only applies to first transactions settled with Mox Credit through the RentSmart mobile app.
4. To enjoy the Offers, you must enter the designated invitation code (MOXRENT) while registering your RentSmart account. If the code has not been entered during registration, the Offers cannot be claimed at a later stage.
5. Upon making a Transaction at the RentSmart App, the Eligible Mox Credit users will be entitled to an one off 1.5% service fee waiver of up a total transaction cap of HK\$20,000 (equivalent to HK\$300 service fee). Users shall remain responsible for any service fee incurred for transaction amount beyond HK\$20,000.
6. Each user is entitled to enjoy the promotion once only during the Promotion Period
7. Offers cannot be exchanged for cash, gift/cash vouchers, or other products/services, nor be used in conjunction with any other promotional offers.
8. This promotion is supplied by RentSmart and the use is subject to the terms and conditions issued by RentSmart. Mox is not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the offer.
9. Mox and RentSmart reserve the sole right to vary or cancel the Offers and/or amend or alter these Terms and Conditions at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of Mox and RentSmart shall be final and conclusive.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!